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Volgens mij heb je al een berg teksten waaruit we kunnen putten.

Groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

var:IESE EEE minus >

Verzonden: woensdag 23 november 2022 16:22

@minvws.ni>; [INEERECNN)BERET© minvws.ni>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Planning kamerbrief post-COVID bij zorgmedewerkers

Ha allen,

Aanvullend ontving ik zojuist een uitnodiging van MEVA voor dinsdagochtend met de volgende toelichting (ter info):

“Vandaag heb ik de planning voor de Kamerbrief over post-COVID metjullie gedeeld. Graag zou ik met jullie wat willen

inplannen om alvast even vooruit te kijken naar de Kamerbrief. De kans bestaat dat de Raad van State negatief adviseert over

de financiéle tegemoetkoming. In het geval dat het kabinet besluit om dit advies over te nemen, dan zal de minister graag in de

brief willen aankondigen wat zij wél gaat doen voor mensen met post-COVID. Dan hebben we vanuit MEVA in ieder geval de

subsidieregeling behoud langdurig zieke werknemers. Het zou dan ook wel mooi zijn om iets op te nemen over het algemene
beleid voor post-COVID. Bijgaand vinden jullie de paragraaf die in de eerdere versie van de brief stond. Graag zou ik met jullie
willen kijken of deze paragraaf nog actueel is en of daar nog dingen aan kunnen worden toegevoegd.”

EEN

var:IEE)
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Aan: @minvws.n!~;CECH)BECKETon invws.n)>
CC: @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Planning kamerbrief post-COVID bij zorgmedewerkers
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van: IEEE minvws.nb>
Verzonden: woensdag 23 november 2022 16:10

Onderwerp: RE: Planning kamerbrief post-COVID bij zorgmedewerkers

IES
Ik heb het debat inderdaad scherp. In de planning streven we naar de MR van 16 december. De Kamer voor het debat

informeren gaat niet lukken. Kamerleden zullen naar verwachting wel vragen stellen, maar dan zal een procedureel antwoord

worden gegeven. Daarvoor zal minister Helder naar verwachting niet naar de Kamer komen. Maar mocht het opeens anders

worden, dan laten we het weten en zullen we zorgen voor ondersteuning.

Verzonden: woensdag 23 november 2022 14:10

Onderwerp: RE: Planning kamerbrief post-COVID bij zorgmedewerkers

«EE
Dank! Is de MEVA-strategie ook om het coronadebat van 15 dec hiervoor te benutten? Zo ja, dan zal Conny Helder weer moeten

aanschuiven, ditmaal ondersteund door MEVA.

Van: IEEMe ninvws.nl>Verzonden: woensdag 23 november 2022 13:55

Onderwerp: Planning kamerbrief post-COVID bij zorgmedewerkers

Ha allemaal,

Graag informeren we jullie over de planning van de Kamerbrief over post-COVID bij zorgmedewerkers. In de bijlage vinden jullie
onze uitgebreidere planning. De belangrijke momenten daarin zijn:

- 1 december: onderhands ontvangen van de voorlichting van de Raad van State. Deze zullen we onder strike

vertrouwelijkheid ook met jullie delen. We hebben geen garantie dat we de voorlichting ontvangen, maar hier gaan we

vooralsnog wel van uit.

- 2 of 5 december: gremium onverplicht tegemoetkomen
- 5 december: publicatie van de voorlichting van de Raad van State. De Kamer wordt dan proactief geinformeerd dat de

voorlichting beschikbaar is.

- 5 december: directeurenoverleg (wordt nog gepland)
- 13 december: RWIZO
- 16 december: MR

- 16 december: informeren van de vakbonden. Met de minister is afgesproken dat we de bonden niet nogmaals uitnodigen
om hen te informeren. Eventueel na de RWIZO kan nog anders besloten worden, maar voor nu is het plan om hen vlak

voor verzending naar de Kamer informeren over het kabinetsbesluit.

De planning maakt het waarschijnlijk helaas niet mogelijk om ook nog een werkgroep in te plannen.

Mochten jullie nog vragen hebben, dan horen we het graag!

Groe JEST


